

8D6N CENTRAL JAPAN FAMILY FUN +THEME PARK 8天6晚 本州主题乐园游

JPITMS | Apr - Oct 2025

COUNTRY FOCUSED

Feel the excitement in the air at the amazing theme parks of Japan and prepare for a trip full of fun for the whole family!



OSAKA UNIVERSAL STUDIO SIGNAGE & TOKYO DISNEY SEA SHOW ON THE WATER



HIGHLIGHTS

OSAKA

- Osaka castle
- Shinsaibashi
- Dotonbori
- Universal Studios Japan

KYOTO

- Kiyomizu-dera Temple
- Saga Bamboo Street
- Arashiyama Park

HAMAMATSU

- Tea Museum
- Nihondaira Yume Terrace

FUJI

- Lake Ashinoko
- Hakone Shrine
- Owakudani Jigoku (One way ropeway)

TOKYO

- Ginza Area
- Tokyo Disneyland*
- Sensoji
- Nakamise-Dori Street
- Tokyo Skytree
- Rental Kimono Experience

Service Fee Guideline: (Based on 8D6N)

- JPY8000 per person

Notes:

- The company reserves the right to alter tour itineraries, sequence of itineraries, travel arrangements and accommodation due to unforeseen changes, weather conditions.
- During major festive events, accommodation may be relocated without prior notice.
- Minimum group size of 15 passengers required for confirmed departure. Tour leader assigned for groups of 20+ passengers.
- If the customer changes the itinerary, flight, or leaves the group midway, additional costs will apply.
- Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- If there are any discrepancies between English and Chinese itineraries, the English itinerary shall prevail.
- All images shown are for illustration purposes only.

服务费: (8天6晚)

- 每人8000日元

备注:

- 行程顺序可能受到不可预测的情况或恶劣天气的情况下, 将会更改或以其它景点替代行程, 以确保旅程的顺畅。如有异动, 恕不另行通知。
- 在重大节庆活动期间, 住宿可能会搬迁, 恕不另行通知。
- 确认出发需要至少15名旅客的团体人数, 20名以上旅客安排随团领队。
- 如客户更改行程, 航班或中途离团必须附加额外费用。
- 导游全程以中文解说, 除非另有说明。
- 如中英文行程有差异, 请以英文行程为准。
- 所有显示的图片仅用于说明目的地。



DELICACIES

Meal Plan

6 Breakfasts, 3 Lunches, 4 Dinners

Specialties

- Udon Set
- Kyoto Sumo Pot Meal
- Unagi Set Meal
- Shabushabu
- Yakiniku
- Kamameshi

4★ HOTELS

OSAKA Osaka Righa Royal

HAMAMATSU Okura Act City

Hotel Hamamatsu

FUJI Isawa Onsen Hotel Shinko

TOKYO Sunshine City Prince Hotel

*Note: Hotels subject to final confirmation. Should there be changes, customers will be offered accommodation similar to this list.



KYOTO

8D6N Central Japan Family Fun + Theme Park

01 SINGAPORE ▶ OSAKA

Meal on board

Our vacation begins with a pleasant flight from Singapore to the Land of the Rising Sun, Japan.

02 OSAKA

Dinner-Shabushabu

Embark on a cultural odyssey, beginning with typical spot in Osaka-[Osaka Castle](#). After that, enjoy shopping and gourmet food in [Shinsaibashi](#) and [Dotonbori](#).

03 OSAKA

Breakfast

[Universal Studios Japan](#)

(1 Day Ticket 9:00~18:00)

Today is a day of fun and adventure as we visit Universal Studios Japan with its eight unique theme zones- The Wizarding World of Harry Potter, New York, San Francisco, Water world, Amity Village, Jurassic Park, Universal Wonderland and Hollywood.

*Shuttle bus to Hotel runs from 9:00-18:00. After that you may have to return to Hotel by yourselves.

04 OSAKA ▶ KYOTO ▶ HAMAMATSU

Breakfast, Lunch-Kyoto Sumo Pot Meal, Dinner-Unagi Set Meal

After breakfast, we will proceed to World Heritage:

[Kiyomizu-dera Temple](#),

Kiyomizudera is best known for its wooden stage that juts out from its main hall, 13 meters above the hillside. The stage affords nice views of the numerous cherry and maple trees below that erupt in a sea of color in spring and fall, as well as

of the city of Kyoto in the distance. Next, proceed to [Saga Bamboo Grove](#). The paths that cut through the bamboo groves make for a nice walk. The groves are particularly attractive when there is a light wind and the tall bamboo stalks sway gently back and forth. After that, enjoy the stunning views and a pleasant stroll in [Arashiyama Park](#).

05 HAMAMATSU ▶ FUJI

Breakfast, Lunch-Kamameshi, Dinner-Kaiseki/Buffer

Today starts with visiting [Tea Museum](#), it offers a deep dive into the history, culture, and production of tea. After that, we will proceed to [Nihondaira Yume Terrace](#) which is designed by Kengo Kuma. The design of this modern viewing deck is inspired by the octagonal Yumedono.

*Should it be an unfavorable day, we will opt to explore an alternative location.

06 FUJI ▶ TOKYO

Breakfast, Lunch-Udon Set, Dinner-Yakiniku

This morning, we will proceed to [Lake Ashinoko](#) which is located in the heart of Onsen Heaven Hakone. Famous for its impressive view of Mt. Fuji, which you can see on a clear day, Ashinoko is a must-see when visiting Hakone. Next, head to [Hakone Shrine](#). The iconic red torii gate standing right on the lakeshore, but the rest of the shrine is hidden by forest. After that, proceed to [Owakudani](#), where you can observe the intense volcanic activity from up close. It is said that this place came to be thanks to a phreatic eruption and pyroclastic flow that occurred almost 3000 years ago. The peculiar sulfur smell that spreads throughout the area was

the reason behind its second name from the past, Jigokudani (Hell Valley). Head to the luxurious [Ginza Shopping Street](#).

07 TOKYO

Breakfast

[Disneyland](#)

(1 Day Passport Ticket 9:00~18:00)

It's a day of fun and excitement. From meeting Mickey Mouse to exploring whimsical lands like Fantasyland and Tomorrowland, Tokyo Disneyland is a must-visit destination for Disney fans and families looking for a day of unforgettable fun and entertainment.

*Shuttle bus to Hotel runs from 9:00-18:00. After that you may have to return to Hotel by yourselves.

08 TOKYO ▶ NARITA AIRPORT ▶ SINGAPORE

Breakfast, Meal on board

This morning, we will proceed to a significant spot in Tokyo - [Sensoji](#) which is known for its Kaminarimon Gate and the famous shopping street-[Nakamise Street](#). You can also see the [Tokyo Skytree](#) from a distance. Within this region, we organize a unique [Rental Kimono Experience](#), providing you with the opportunity to leisurely wander the streets at one of Japan's most renowned locations. Bid farewell to this beautiful country as you transfer to the airport for your flight home.

09 SWEET HOME

We hope you enjoyed your vacation with EU Holidays and we look forward to seeing you again on your next trip.

行程亮点

大阪

- 大阪城公园
- 心斋桥
- 道顿堀商业街
- 环球影城

京都

- 京都世界遗产-清水寺
- 嵯峨竹林小径
- 岚山公园

滨松

- 富士茶都博物馆
- 日本平梦之展望台

富士山

- 芦之湖畔
- 箱根神社
- 大涌谷地狱-单程缆车

东京

- 银座商业街
- 迪斯尼乐园
- 浅草寺
- 仲见世商业街
- 远眺东京晴空塔
- 特别安排穿和服体验

01 新加坡 ▶ 大阪

机上用餐

我们的假期从新加坡飞往日本开始。

*根据航班，可能会在大阪机场酒店住宿一晚。

02 大阪

晚餐-涮涮锅

- **大阪城(照相)** - 大阪城之代表性建筑，城堡外拍照留念。
- **心斋桥、道顿堀** - 大阪最具代表性的繁华街尽情购物并享受美食。

03 大阪

早餐

- **环球影城 -**
(1日券 9:00 ~ 18:00)

日本环球影城总共分为10个园区，超人气环球影城，提供世界顶级的声光游乐设施，不论大人小孩，只要踏入园区，便能感受到无与伦比的欢乐魅力。

*巴士将于18:00返回酒店。如您想逗留至晚上，请自行返回酒店。

04 大阪 ▶ 京都 ▶ 滨松

早餐，午餐-相扑火锅，晚餐-鳗鱼饭

- **世界遗产-清水寺** - 寺院的本堂被指定为国宝，最著名的是其主殿外延伸的木制舞台，悬于山坡之上，高达13米。
- **岚山公园，嵯峨竹林** - 国家指定古迹-岚山。竹林小径长约500米，穿过野宫神社往大河内山庄步行即可到达岚山竹林。

8天6晚 本州主题乐园亲子游



穿和服体验

05 滨松 ▶ 富士山

早餐，午餐-釜饭，晚餐-怀石料理/自助餐

- **富士茶都博物馆** - 探讨了茶的历史，文化和生产。
- **日本平梦露台** - 由著名日本设计师隈研吾设计。设计灵感来自于奈良法隆寺的八角形“梦殿”。您可以从八角形的露台上欣赏到全景美景。

*如遇休息日则改为其他地方参观-请谅解。

06 富士山 ▶ 东京

早餐，午餐-乌冬面，晚餐-日式烤肉

- **芦之湖** - 在晴天可以欣赏到富士山壮丽景色而闻名。
- **箱根神社** - 标志性的红色鸟居就矗立在湖岸上，而神社的其余部分则隐藏在森林中。
- **大涌谷地狱(单程缆车)** - 箱根最有名的观光景点“大涌谷”。从展望台看大涌谷的景色非常震撼。荒凉的山体和喷发的烟雾演绎出独特的景观，不愧曾被称为地狱谷。续程前往东京市内观光。
- **银座商业街** - 是代表东京的高级商业区，街道两旁林立着许多世界顶级品牌旗舰店、高级餐厅和豪华酒吧。

07 东京

早餐

- **东京迪斯尼乐园 -**
(1日券 9:00 ~ 18:00)

园内分成七个主题区域，有许多设施及娱乐活动可享乐。迪斯尼给所有人造了一个童真美梦，让每个人心里都住了一个小孩，这里是乐园，是梦幻，是每个人的童心未泯的凄美地。

*巴士将于18:00返回酒店。如您想逗留至晚上，请自行返回酒店。

08 东京 ▶ 新加坡

早餐-机上用餐

- **浅草寺、仲见世商业街** - 东京最古老的寺院，从雷门到宝藏门之间250米长的街道是日本最古老的商店街之一。从这里您还可以远眺东京晴空塔。
 - **特别安排穿和服体验** - 让您有机会穿着和服漫步在日本最受欢迎的景点街道上。
- 最后集合告别日本，乘搭客机飞返新加坡。

09 甜蜜家园

希望您同欧美假期共享美丽的回忆，期待在下次旅行中再次见到您。



日本平梦之展望台